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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2021/22:1790 Köer i Södra Länken

Stockholmare i allmänhet och Nacka- och Värmdöbor i synnerhet är hårt 
prövade när det gäller köer och byggnationer. Stockholm saknar en hel ringled 
och någon östlig förbindelse är inte i sikte.

För boende på Nacka och Värmdö är ändå Södra länken en väg som underlättar 
vardagen och som gör tillgängligheten bättre och möjligheterna att ta sig fram 
snabbare. Södra länken dras dessvärre med stora problem. På grund av att 
tunnlarna saknar sprinkler stängs Södra länken ofta av när det blir kö. 
Avstängningarna drabbar bilisterna när trafiken är som värst och leder till 
enorma köer på Värmdöleden och på kringliggande vägar. Avstängningarna 
leder också till mer trafik inne i centrala Stockholm vilket inte är önskvärt.

Min fråga till infrastrukturminister Tomas Eneroth är:

 

Avser ministern att göra något för att förbättra trafiksituationen i Södra 
Länken?

………………………………………

Maria Stockhaus (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-07-07
Besvaras senast
2022-07-21
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


